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Spørgsmål nr. S 119 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Skatteministeren 

Dato: 16. august 2019 

Stillet af: Louise Schack Elholm (V)  

Er ministeren enig med ministerens eget ministerium i, at en genindførelse 

af afgiften på PVC, ftalater og PVC-folier vil have begrænset miljømæssige 

konsekvenser, idet afgifterne ikke længere vurderes at have nogen 

nævneværdig adfærdsregulerende effekter, jf. SAU Alm.del - endeligt svar 

på spørgsmål nr. 114 af 13. december 2018?  

(Spm. nr. S 119). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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Offentligt


